
PROTOKÓŁ NR 8/08

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 16 lipca 2008 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, zakończyło – o 17:15. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kordian Kosowski - Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Genowefa Pohoska,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecni usprawiedliwieni: Andrzej Machnica, Roman Tryhubczak.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki,

2. Katarzyna Kosowska,

3. Andrzej Weinke,

4. Ignacy Tomaszewski.

1. Przekazanie Radnym informacji o zaakceptowaniu przez Euroregionalny Komitet Sterujący (bez 

uwag!) wniosku o dofinansowanie projektu „Sąsiedztwo w cieniu Kowarskiego Grzbietu”. Projekt realizowany 

w  ramach  Funduszu  Mikroprojektów  EWT  2007-2013  Polska-Czechy.  Pani  Kosowska  i  Pan  Weinke 

przedstawili  pokrótce  harmonogram  planowanych  prac,  które  w  przypadku  podpisania  umowy  w  lipcu, 

skończyłyby się w grudniu 2008 r. Kwota dofinansowania przekracza 65 tys. zł – przy całkowitej wartości 

projektu powyżej 70 tys. pln (95% dofinansowania).

2.  Przewodniczący  Komisji  zaprezentował  wybrane  priorytety  z  Programu  Operacyjnego  Kapitał 

Ludzki  –  VII,  VIII,  IX.  W  ramach  tych  priorytetów  Radny  Kosowski  wskazał  konkretne  przykłady 

działań/projektów,  na które  można by uzyskać środki  unijne.  Duże możliwości  dają  działania  w ramach 

priorytetu VIII  – Regionalne Kadry Gospodarki,  gdzie  przygotować można np.  szkolenia  mające na celu 

zmianę  lub  podniesienie  kwalifikacji  pracowników,  a  wartość  minimalna  projektu  to  50  tys.  pln.  Także 

priorytet IX daje możliwości naszej Gminie – są to projekty o wart. max 50 tys. pln, skierowane do terenów 

wiejsko-miejskich  (w  tym  miejscowości  do  25  tys.  mieszkańców).  Pan  Burmistrz,  w  nawiązaniu  do 

prezentowanych działań, zaproponował przygotowanie szkoleń np. z zakresu obsługi ruchu turystycznego lub 

innej tematyki, która pozwoliłaby nabyć nowe kwalifikacje mieszkańcom Kowar, w perspektywie mającego 

powstać Centrum Sportów Zimowych i Paralotniarstwa. Pan Kosowski zadeklarował pomoc, jeśli ktoś będzie 

zainteresowany tą tematyką – podaniem odpowiednich adresów, wskazaniem dokumentów programowych, 

jak również – tam gdzie to będzie możliwe – pomoc merytoryczną.

3. W kolejnym punkcie posiedzenia poruszona została kwestia udostępnienia Kościoła Parafialnego 

w Kowarach do zwiedzania. Zaproszony o. Ignacy Tomaszewski – nowy proboszcz naszej parafii – wyraził 

chęć  współpracy  i  zapowiedział,  możliwie  jak  najszybsze  dojście  do  porozumienia.  O.  Proboszcz 
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zaprezentował także wydany niedawno przewodnik po Kościele parafialnym, który jest największą atrakcją 

turystyczną Kowar.  Publikacja  zawiera  opis najważniejszych elementów tego zabytku,  w języku:  polskim, 

angielskim, niemieckim i czeskim.

4. W  ostatnim  punkcie  radni  pozytywnie  zaopiniowali  wniosek  Pana  Patryka  Hobgarskiego  o 

wyrażenie zgody na użycie herbu Miasta Kowary w logo nowopowstałego Stowarzyszenia Miłośników Sportu 

Kowary. Kwestia prawnego rozwiązania tej sprawy, musi zostać jednak rozpatrzona przez Radcę Prawnego.

Kopia wniosku została dołączona jako załącznik do protokołu z posiedzenia Komisji.

 

Wnioski Komisji:

1. Wniosek o uregulowanie sprawy o korzystanie z herbu Miasta Kowary.

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Kordian Kosowski                                                                                            Komisji Sportu, Turystyki

                                                                                                                              i Współpracy z Zagranicą
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